
 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 30. november 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 27 (L 38) til sundhedsministeren, som hermed besvares.   

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 27:  
”Hvilke monitoreringsparametre vil ministeren foreslå kunne indgå i henholdsvis eva-
luering og statusrapport?” 

 

Svar: 
Jeg har til brug for besvarelse af spørgsmålet anmodet Lægemiddelstyrelsen om en 

udtalelse. 

 

Lægemiddelstyrelsen oplyser, at styrelsen vil se på det samlede forbrug af de givne 

lægemidler i selvhandel samt se på bivirkningsindberetninger, herunder indberetnin-

ger om misbrug og forkert brug. For lægemidler, der evt. kommer i selvvalg, vil Læ-

gemiddelstyrelsen også bede om tal fra Giftlinjen vedr. antal af henvendelser for det 

givne lægemiddel. 

 

Jeg kan henholde mig til det af Lægemiddelstyrelsen ovenfor oplyste. 

 

 

Med venlig hilsen 
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